
Z á p i s 
z jednání SR JAMU konaného dne 10. 3. 2017 

 
Přítomni: Mgr. V. Božek, ak.arch. D. Dvořák, Ing. J. Kadrnka, ThDr. Ing. L.E. Martinec, 

CSc., Morávek Jiří, MgA. S. Moša, Mgr. J. Nantl, LL.M., Mgr. Z. Prokeš, Ing. 
J. Říhová, Ing. M. Slezák, Ing. M. Štefl, Prof. MVDr. V. Večerek CSc., MBA. 

Omluven: MgA. D. Mareček, B. Polívka 
 
 
1. Zahájení 
Předseda SR prof. Večerek přivítal členy SR JAMU. Poté členové odsouhlasili změnu 
programu ohledně harmonogramu jednání a zapisovatelkou byla ustanovena Mgr. Dozbabová. 
 
Program:  
1. Zahájení 
2. Hodnocení Institucionálních plánů za rok 2016 
3. Hudební vystoupení studentů 2. ročníku 
4. Rozpočet JAMU na rok 2017 
5. Různé 
6. Závěr 
 
Předseda SR JAMU požádal rektora JAMU o úvodní informace k současné činnosti JAMU.  
Pan rektor seznámil přítomné s harmonogramem příprav 70. výročí založení JAMU. 
Připomněl, že jsou všichni členové SR JAMU zváni na slavnostní zasedání v pátek dne 24. 3. 
2017 do Divadla na Orlí. Dále hovořil o novém vizuálním stylu JAMU, který se připravuje a 
který by se měl definitivně objevit v rámci oslav.  
 
2. Hodnocení Institucionálních plánů za rok 2016 
Kvestorka seznámila Správní radu s IP – jedná se o 3-letý plán 2016-2018, plnění je za první 
rok. Výkonnostních ukazatelů bylo 18, z nichž bylo 15 splněno, 3 částečně: 

• Stipendijní řád – důvodem bylo hledání nového způsobu zacházení s prostředky 
stipendijního fondu. 

• Aktualizace kariérních a personálních plánů – v přípravě. 
• Plán reprodukce a rozvoje technologií – bylo čerpáno o 5 tis. Kč méně. 

Diskuze: Prof. Večerek shrnul hodnocení, že bylo splněno na 83%, což je v limitu stanoveném 
MŠMT. Mgr. J. Nantl se zeptal, jak pokračují Kariérní plány. Kvestorka informovala o 
přípravě nového mzdového předpisu, který by měl platit od 1. 6. 2017, kdy dojde k vyššímu 
nárůstu mzdových prostředků zejména u mladých pedagogů.  
Závěr: Správní rada projednala a jednomyslně schválila Institucionální plány JAMU za rok 
2016. Následně Prof. Večerek jako předseda SR JAMU podepsal dokument pro MŠMT – 
Zprávu o vyhodnocení Institucionálního plánu 2016 Správní radou. 
 
3. Hudební vystoupení studentů 2. ročníku  
Proběhlo hudební vystoupení studentů 2. ročníku muzikálového herectví DIFA. 
 
4. Rozpočet JAMU na rok 2017 
Kvestorka seznámila SR JAMU s návrhem rozpočtu na rok 2017. Návrh obdrželi členové 
elektronicky jako podklad k jednání.  

• ukončení finančního roku 2016, hospodářský výsledek (HV) za rok 2016 ve výši 
1.655 tis. Kč; 



• příspěvek převedený do FPP 1,200 tis. Kč; 
• příspěvek  ukaz. A + K pro všechny VVŠ ve výši 16.186.023 Kč = 4,9% nárůst oproti 

roku 2016; pro JAMU navýšení podílu 1,06% na fixní části (podíl HF 51%, DIFA 
49%) a výkonná část  0,75%; HF 44,6% a DIFA 55,4%) 

• k rozdělení JAMU normativní část (dříve A+K) 167.058.478 Kč (o cca 20 mil. víc než 
v roce 2016) 

Návrh na rozdělení: 
• Osobní náklady – navýšení o 15.946 tis. Kč 
• Knihovna (licence) 406 tis. Kč 
• Sociální fond (nárůst mezd) 230 tis. Kč 
• OVIS (rozvoj IS) 200 tis. Kč 
• ES (ediční plán) 231 tis. Kč 
• DIFA (Astorka) 323 tis. Kč 
• TIO – jmenovité opravy 3.515 tis. Kč 

Celkový nárůst o 20.851 tis. Kč 
• Institucionální podpora V+V 3.885 tis. Kč – 20% režie + přímé náklady – HF 40%, 

DIFA 60% 
• Specifický vysokoškolský výzkum 1.631 tis. Kč 

Ostatní příspěvky: 
• C – doktorská studia 2.700 tis. Kč 
• D - Erasmus 2.366 tis. Kč  
• U3V 177 tis. Kč  
• SSP 583 tis. Kč  
• I – IP 7.568 tis. Kč + CRP 4.382 tis. Kč  
• U – ubyt. stip. 2.414 tis. Kč  
• S – sociální stipendia pro 4 studentů  

Reprodukce majetku: 
• FRIM 7.140 tis. Kč 
• HS 1.654 tis. Kč 
• Odpisy 2.695 tis. Kč 
• Jmenovité opravy 1.318 neinvestič., 3.500 tis. Kč investič., celkem 16.307 tis. Kč – 

pořadník reprodukce 
Diskuze: prof. Večerek poblahopřál k navýšenému rozpočtu o 20 mil. Kč. Ing. Slezák se 
informoval, zda mzdovou reformu nastavuje rektorát. Kvestorka odpověděla, že je řízena 
celoškolským předpisem. Dojde k nárůstu tarifních mezd, fakulty si pohyblivou složku mzdy 
určují samy. Prof. Večer se dotázal, zda fakulty dostávají jeden objem peněz. Bylo mu 
sděleno, že ano a hospodaří si samostatně, nicméně PaM je pouze jeden na rektorátě, tudíž 
jsou jim připraveny podklady, kolik bude potřeba na mzdy. Mgr. Nantl se dotázal na mzdy 
pro děkany, prorektory a proděkany, které již fungují na základě smluvních mezd. MgA. 
Moša se vyjádřil, že mzdové prostředky mu stále nepřijdou dostatečné. Prof. Večerek 
vysvětlil, že Janáčkova akademie má momentálně jeden z nevyšších rozpočtů z VVŠ, což je 
velký úspěch rektora a paní kvestory JAMU, nicméně požádal pana rektora jménem SR 
JAMU, aby pokračoval v jednání s MŠMT, která umožní hodnotit tvůrčí činnosti u veřejných 



vysokých uměleckých škol na obdobné úrovni jako je tomu pro vědeckou činnost u 
neuměleckých vysokých škol.  
Závěr: Správní rada projednala a jednomyslně schválila rozpočet roku 2017. 
 
5. Různé 
V rámci bodu různé projednala SR JAMU nový Statut SR JAMU.  
Diskuze: Kvestorka upozornila na bod č. 10, zda kandidát, který je volen na předsedu SR 
JAMU musí obdržet většinu hlasů nebo všechny přítomné hlasy? Přítomní souhlasili, že 
všechny přítomné hlasy. Ing. Kadrnka upozornil, že chybí ve Statutu schvalování hodnocení 
Institucionálních plánů, ale bylo mu vysvětleno, že se projednávají z pověření MŠMT. Mgr. 
Prokeš se dotázal, zda funkční období trvá 6 let a dá se poté pokračovat. Bylo sděleno, že ano, 
že se může členství stále obnovovat.  
Závěr: Správní rada jednomyslně souhlasí s takto navrženým Statutem.  
 
 
6. Závěr 
Předseda Prof. MVDr. V. Večerek CSc. poděkoval zúčastněným za účast, za diskusi a za 
aktivity v průběhu jednání SR JAMU a následně ukončil jednání SR JAMU. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Dozbabová    Verifikoval: Prof. MVDr. V. Večerek CSc., MBA 
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